
 
Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
 
 

Protokoll fört vid Svenska Rasklubben för Finsk Lapphund 
Tid och plats: Telefonmöte 2021.03.08 klockan 19:00  
 

Närvarande: Monica Karlsson, Anna Ericsson, Maria Risberg, Maria Nilsson, Maria Alvehed,  
                        Mari Sjölund, Ann-Charlotte Beckman 
Anmält förhinder: Magdalena Hillergren 
Deltar ej: Kerstin Häggblom och Ann-Christine Ström 
 
 
Protokoll 
 
§ 21-206  Mötet öppnas 

Monica hälsar alla välkomna och öppnar mötet 
 

§ 21-207  Val av justerare att jämte ordförande justera protokollet 
Till justerare valdes Ann-Charlotte Beckman att jämte ordförande justera protokollet. 
 

§ 21-208  Godkännande av dagordningen och kallelse 
Dagordning och kallelse godkändes 
 

§ 21-209 Genomgång av föregående protokoll 
Protokoll daterat 2021-02-09 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§ 21-210 Årsmöte 2021 
- Kallelse med dagordning - Klar. 
- Rambudget – Klar. 
- Balans och resultatrapport – Klar. 
- Verksamhetsberättelse – Klar. 
- Valberedningens förslag – Klart (inga nomineringar har inkommit) 
- Revisionsberättelsen – Färdig och postad. 
Underlag till årsmötet ska skickas till SKK 9 mars. Monica ansvarar för detta. 

 
§ 21-211 Ekonomi 

- Anna avlägger ekonomisk rapport.  
- 3 st i styrelsen har anmält sig att delta i SKKs utbildning ang. föreningsteknik. 
- Deklarationen har inkommit till Monica och skickas vidare till kassören. 
 

§ 21-212 Inkomna skrivelser 
SLK- medlemslista 
SKK/SLK – Information om Central avelskonferens 2021. 

SKK/SLK – Tips och information från SKK medlemsservice och Köpahund.se. 
Fototävlingen – Tack, med bild från vinnaren. Ska läggas ut på Facebok. 
 

§ 21-213 Aktuellt från Avelskommittèn 
- Uppfödare som önskas tas bort från uppfödarlistan. 
- RAS är skickat till SLKs AK för granskning. 
- Möte angående raskompendium har genomförts. Fråga till SLK ska tas med till nästa 

styrelsemöte via kontaktperson Maria Risberg. Maria Alvehed sammanställer underlaget. 
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§ 21-214 Aktuellt från Tävlingskommittèn 

En fråga om en exteriörbeskrivning på rasen har diskuteras av Maria Alvehed och Mari Sjölund. 
Frågan är om SRFL kan ordna eller om det är SLK som måste ansöka om detta. 
 

§ 21-215 Aktuellt från Redaktionen 
 Tidningen har gått i tryck. I övrigt finns Inget att rapportera 
 
§ 21-216 Aktuellt från SLK 

SLKs styrelse kommer att vara oförändrat det kommande året. SLK har begärt dispens 
angående årsmöte om att skjuta på detta ett år. 

 
§ 21-217  Övriga frågor 

En skrivelse som inkommit till styrelsemedlem gällande prisutvecklingen på rasen. Där även 
budgivning på valpar förekommer. En informationssida på hemsidan som vänder sig valpköpare 
diskuterades. 
Mikaela Kalitta är nu ansvarig utgivare för SRFLs hemsida. 

 
§ 21-218 Nästa möte 

Magdalena Hillergren kommer att kalla till ett konstituerande möte för nya styrelsen när 
årsmötet har genomförts. 

 
§ 21-219 Mötet avslutas 

Monica tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
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Monica Karlsson  Maria Risberg  Ann-Charlotte Beckman 

Ordförande   Sekreterare   Justerare 
 


